

ment of Canada to the Governments of Togo and of the Islamic Republic of Mauritania and also to the former East African Community; and

That the said Bill be withdrawn.

After debate, and—

The question being put on the motion, it was—

Resolved in the affirmative.

Pursuant to the Order of the Day, the Senate resumed the debate on the motion of the Honourable Senator Cogger, seconded by the Honourable Senator David, for the second reading of the Bill C-22, An Act to amend the Patent Act and to provide for certain matters in relation thereto.

After debate,

The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Bélisle, that further debate on the motion be adjourned until the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—

Resolved in the affirmative.

Pursuant to the Order of the Day, the Honourable Senator Bosa moved, seconded by the Honourable Senator Frith, that the Bill S-8, An Act to amend the Citizenship Act (foreign spouses), be read the second time.

After debate,

The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Roblin, P.C., that further debate on the motion be adjourned until the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—

Resolved in the affirmative.

The Order of the Day being read,

With leave of the Senate,

The Honourable Senator Hébert resumed the debate on the motion of the Honourable Senator Bélisle, seconded by the Honourable Senator Nurgitz, for the second reading of the Bill S-7, An Act to incorporate the Regional Vicar for Canada of the Prelature of the Holy Cross and Opus Dei.

After debate,

The Honourable Senator Le Moyne moved, seconded by the Honourable Senator Corbin, that further debate on the motion be adjourned until the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—

Resolved in the affirmative.

With leave,

The Senate reverted to Notices of Motions.

Canada aux gouvernements du Togo et de la République islamique de Mauritanie ainsi qu'à l'ancienne Communauté de l'Afrique de l'Est; et

Que ledit projet de loi soit retiré.

Après débat,

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Suivant l'Ordre du jour, le Sénat reprend le débat sur la motion de l'honorable sénateur Cogger, appuyé par l'honorable sénateur David, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi C-22, Loi modifiant la Loi sur les brevets et prévoyant certaines dispositions connexes.

Après débat,

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Bélisle, que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Suivant l'Ordre du jour, l'honorable sénateur Bosa propose, appuyé par l'honorable sénateur Frith, que le Projet de loi S-8, Loi modifiant la Loi sur la citoyenneté (conjoints étrangers), soit lu la deuxième fois.

Après débat,

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Roblin, C.P., que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

A la lecture de l'Ordre du jour,

Avec la permission du Sénat,

L'honorable sénateur Hébert reprend le débat sur la motion de l'honorable sénateur Bélisle, appuyé par l'honorable sénateur Nurgitz, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi S-7, Loi constituant en personne morale le vicaire régional pour le Canada de la Prélature de la Sainte-Croix et Opus Dei.

Après débat,

L'honorable sénateur Le Moyne propose, appuyé par l'honorable sénateur Corbin, que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Avec permission,

Le Sénat se reporte aux Avis de motions.